
Skrivelse till Kultur och Fritidsnämnden

Ekonomi
Vi har under ett antal år varit i ett läge där vår ekonomi inte är i balans. Vi befinner oss i ett 
kostnadsläge som inte går att spara sig ur utan att det får stora konsekvenser på verksamheten.

Movalla IP ligger på en kostnad på ca 4,5-4,8 miljoner varje år där variationen mycket ligger i vilka
energipriser som är aktuella. 

Med dagens driftsbidrag så genererar denna kostnadsnivå ett underskott på drygt 700 000 kr per år.

Vi ser 3 vägar för att få en ekonomi i balans:

1: Ett ökat driftsbidrag från kommunen

2: Att underskottet (700000) tas ut från hyresgästerna det vill säga SIS och det skulle innebära 
en ökning från 300000 till 1 MSEK för SIS med en konsekvens av att de måste kraftigt höja 
kostnaderna för de som deltager i deras verksamhet.

3: Att Movalla IP kraftigt drar ned på verksamheten och inte erbjuder is under en hel säsong 
samt minskar underhållet av fotbollsplanerna under sommaren.

Ekonomisk organisation

Movalla IP:s ekonomi är uppdelad i 2 organisationer – vår egen samt kommunens och detta skapar 
en otydlighet för både Kultur och Fritidsnämnden samt Movalla IP. Detta måste renodlas för att 
skapa bra och tydliga förutsättningar för oss att styra vår ekonomi fullt ut. 

Med vänlig hälsning

Movalla IP:s styrelse genom Peter Bergström


